
 

Stormgade 2-6 

1470 København K 

Telefon 72 28 24 00 

Folketingets Indenrigs- og Boligudvalg  
 

Svar på spørgsmål fra Heidi Bank (V) stillet den 16. september 2022.  

L 210 - Spørgsmål nr. 73: 

”Regeringen mener ikke, at forslaget har nævneværdige administrative konsekvenser 

for virksomhederne. Har regeringen overvejet, at mange virksomheder vil være på-

tvunget en ”kontrolberegning” for at vurdere, om man har omkostninger over eller un-

der loftet, og hvad estimerer regeringen, at omkostningerne hertil vil være, hvis stør-

stedelen af de berørte virksomheder skal foretage en sådan ”kontrolberegning”?” 

Svar: 

Der henvises til besvarelsen af L 210 BOU spørgsmål nr. 57. 

 

Med venlig hilsen 

Christian Rabjerg Madsen 

 

 

Bilag:  

Bilag 1 – BOU L 210 – Svar på spm. 57. 

 

 

Sagsnr. 

2022 - 3481 

 

Doknr. 

552783 

 

Dato 

06-02-2023 

Offentligt
L 210 - endeligt svar på spørgsmål 73
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